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Skrivelse om LSS gruppbostäder  
 
Stadsdelsnämnden beslutade i vintras att ta hem anbudsområde 3 i egen regi. Det gäller ett 
avtal om sex gruppbostäder, som var tänkt att upphandlas.  
 
Vi vill veta hur kostnader och kvalitet utvecklas för dessa bostäder jämfört tidigare eller 
jämfört med dem som upphandlas.  
 
Därför önskar vi en redovisning av dessa sex gruppbostäder från Stadsdelsförvaltningen. 


